

Title (en)  
Refrigeration apparatus.

Title (de)  
Kühlgerät.

Title (fr)  
Appareil frigorifique.

Publication  
**EP 0498485 A2 19920812 (DE)**

Application  
**EP 92200213 A 19920127**

Priority  
DE 4103334 A 19910205

Abstract (en)

In a refrigeration apparatus with at least one basket (17) which is mounted on lateral guides in the container (10) and can be pulled out, and with a door (16), portions (15) of which project, in the 90 DEG open position, into the pull-out region, the basket (17) can be enlarged in a simple manner, in that this forms at the hinge side a spacing gap (27) from the neighbouring wall (13), in order to ensure unhindered pulling out, while the basket (17) is advanced on the opposite handle side until directly on the neighbouring wall (12), so that the basket is eccentrically mounted. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Kühlgerät mit mindestens einem auf seitlichen Führungen im Behälter (10) gelagerten, ausziehbaren Korb (17) und mit einer Tür (16), die in der 90°-Offenstellung mit Teilen (15) in den Auszugsbereich ragt, kann der Korb (17) auf einfache Weise dadurch vergrößert werden, daß dieser an der Scharnierseite einen Distanzspalt (27) zur benachbarten Wand (13) bildet, um ein behinderungsfreies Ausziehen zu gewährleisten, während der Korb (17) an der gegenüberliegenden Griffseite bis unmittelbar an die benachbarte Wand (12) herangeführt ist, so daß der Korb außermittig gelagert ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**F25D 25/02**

IPC 8 full level  
**A47B 88/04** (2006.01); **F25D 25/02** (2006.01); **F25D 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 88/417** (2016.12); **F25D 25/024** (2013.01); **A47B 2088/401** (2016.12); **A47B 2210/0024** (2013.01); **A47B 2210/04** (2013.01);  
**F25D 23/067** (2013.01); **F25D 2500/02** (2013.01)

Cited by  
EP2159523A1; EP2295904A3; EP3842717A1; CN113080624A; WO2014135516A3; WO2005024319A1; WO2014135389A1; WO2016037857A1;  
US11415366B2; US11774171B2; US9297576B2; EP3425314A1; DE102017211526A1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0498485 A2 19920812**; **EP 0498485 A3 19921014**; **EP 0498485 B1 19950301**; DE 4103334 A1 19920806; DE 59201480 D1 19950406

DOCDB simple family (application)  
**EP 92200213 A 19920127**; DE 4103334 A 19910205; DE 59201480 T 19920127